

GIVES. a FORK

SALTY

FORKING AVOCADO

SMASHED AVOCADO, PONSU PEARLS, EDAMAME, PEAS, HERB OIL, SESAME DRESSING, HALLOUMI OR TOFU, SOURDOUGH 24.-
+ POACHED EGGS 4.-

SHAK SHOOK ONES

CONFIT CHERRY, TOMATO SAUCE, CHILLI, LEMONGRASS, GINGER, POACHED EGGS OR SILK TOFU, ACAR CAULIFLOWER, SOURDOUGH 24.-
+ HALLOUMI* 3.-

CHIK CHIK POP CONTAINS NUTS

COCONUT WAFFLE OR BURGER, CRISPY MUSHROOM, PEANUT SATAY SAUCE, SWEET SOY, PICKLED CUCUMBER, LIME AIOLI 26.-
+ POACHED EGG* 4.-

NOTHING BUT A GOOD THING CONTAINS NUTS

HOUSE-MADE NAAN, CHILI SAMBAL, EGGPLANT, YOGHURT, POACHED EGGS OR SILK TOFU, CURRY LEAVES, DUKKAH 25.-

NINJ-A-QUILLES

SUNNY SIDE EGGS OR SILK TOFU, BAKED WONTON CHIPS, BLACK BEAN, HERB SALSA, CHILI PRESERVE, LIME AIOLI 23.-
+ AVOCADO 4.-

OPEN SESAME

SESAME-CRUSTED BRIOCHE BREAD, FOLDED EGGS, PULLED HOISING BANANA BLOSSOM, AVOCADO, SRIRACHA MAYO, LOTUS ROOT CHIPS 26.-

SOUND OF THE BRULÉ

FLUFFY PANDAN PANCAKE STACK, COCONUT CREME BRULÉE, HIBISCUS BERRY COMPOTE, STRAWBERRY, LYCHEE, WATERMELON, ROSE, MINT 25.-
+ VANILLA ICE CREAM 3.-

CHOCO OPERATOR CONTAINS NUTS

SESAME WAFFLES, MAGNUM ICE CREAM, CHOCOLATE SAUCE, BANANA, CHOC DUST, GOLDEN CASHEWS 24.-

EXTRAS

AVOCADO 4.- EGG 4.-
HALLOUMI 3.- TOFU 4.-
SOURDOUGH BREAD 3.- NAAN 8.-

SWEET

Welcome, spoons!

You have now officially entered the world of Q. Immerse yourself in my brain-spectacles and some of my favorite things.

Kicking off with my obsession for bold colors, quirky interiors, misfits, curated playlist mood boosters, 90s-drenched childhood anecdotes... ah yes, and of course, food - but not just any food, it's that kind of soul-embracing-warm-fresh-happy-craving-type-sh*t that just puts a smile on your face.

Understand that we do fresh food; that means we make it all from scratch in the morning and may occasionally run out of certain things. I don't believe in food waste, and I don't believe in ketchup.

Leave the outside madness at our door and settle in; you are home. Curl up into a nook and laugh with your loved ones, get competitive playing some old-school board games (we have a lot), groove out to the music, and remember this moment now, here - this is where you are meant to be.

Let's energy exchange. I feed you love, and you leave a trace of your brilliant spirit in this space. Thank you for being you.

- Q

MENU INFO

Tell us your allergies and preferences. We'll do our best, however cross-contamination with allergens may occur.

FOR OUR VEGAN FAM

Everything can be changed to a plant-based option with no additional charge. Note * for non vegan items.

GLUTEN-FREE ? YES!

Everything has a gluten-free option for an additional 2.- Be aware we are not a gluten-free kitchen.



WWW.GIVESAFORK.COM



@GIVESAFORK
@GIVESAFORK.EVENTS

GIVES. a FORK

SALE

FORKING AVOCADO

AVOCAT ÉCRASÉ, PERLES PONSU, EDAMAME, PETITS POIS, HUILE D'HERBES, SAUCE SÉSAME, HALLOUMI OU TOFU, LEVAIN 24.-
+ ŒUFS POCHÉS 4.-

SHAK SHOOK ONES

CERISE CONFITE, SAUCE TOMATE, PIMENT, CITRONNELLE, GINGEMBRE, ŒUFS POCHÉS OU TOFU SOYEUX, CHOU-FLEUR ACAR, LEVAIN 24.-
+ HALLOUMI* 3.-

CHIK CHIK POP CONTIENT DES NOIX

GAUFRE OU BURGER, CROUSTILLANT DE CHAMPIGNONS, SOJA SUCRÉ, SAUCE SATAY, CONCOMBRE MARINÉ, AÏOLI LIME 26.-
+ ŒUF POCHÉ* 4.-

NOTHING BUT A GOOD THING CONTIENT DES NOIX

NAAN MAISON, CHILI SAMBAL, AUBERGINE, YAOURT, ŒUFS POCHÉS OU TOFU SOYEUX, FEUILLES DE CURRY, DUKKAH 25.-

NINJ-A-QUILLES

ŒUFS FRITS OU TOFU, CHIPS WONTON AU FOUR, HARICOTS NOIRS, SALSA AUX HERBES, CONSERVE DE CHILI, AÏOLI LIME 23.-
+ AVOCAT 4.-

OPEN SESAME

PAIN BRIOCHÉ EN CROÛTE DE SÉSAME, ŒUFS PLIÉS, FLEUR DE BANANIER EFFILOCHÉE, AVOCAT, MAYO SRIRACHA, CHIPS DE RACINES DE LOTUS 26.-

DOUX

SOUND OF THE BRULÉ

PANCAKES MOELLEUX AU PANDAN, CRÈME BRULÉE COCO, COMPOTE DE BAIES D'HIBISCUS, FRAISE, LITCHI, PASTÈQUE, ROSE, MENTHE 25.-
+ GLACE VANILLE 3.-

CHOCO OPERATOR CONTIENT DES NOIX

GAUFRES AU SÉSAME, GLACE MAGNUM, SAUCE CHOCOLAT, BANANE, POUDRE DE CHOCOLAT, NOIX DE CAJOU DORÉES 24.-

EXTRAS

AVOCAT 4.-
HALLOUMI 3.-
PAIN AU LEVAIN 3.-

ŒUF 4.-
TOFU 4.-
NAAN 8.-

BIENVENUE LES SPOONS !

Vous êtes maintenant officiellement entrés dans le monde de Q. Plongez-vous dans mes lunettes cérébrales et certaines de mes choses préférées.

Je commence par mon obsession pour les couleurs vives, les intérieurs décalés, les marginaux, les playlists de qualité, les anecdotes d'enfance imprégnées des années 90... ah oui, et bien sûr, la nourriture - mais pas n'importe quelle nourriture, c'est ce genre de nourriture qui réchauffe l'âme, qui rafraîchit, qui rend heureux et qui fait sourire..

Comprenez que nous faisons des aliments frais ; cela signifie que nous préparons tout à partir de zéro le matin et que nous pouvons parfois manquer de certaines choses. Je ne crois pas au gaspillage alimentaire et je ne crois pas au ketchup.

Laissez la folie extérieure à notre porte et installez-vous ; vous êtes à la maison. Détendez-vous dans un coin et riez avec vos proches, soyez compétitif en jouant à des jeux de société à l'ancienne (nous en avons beaucoup), écoutez de la musique et souvenez-vous de ce moment maintenant, ici - c'est là que vous êtes censé être.

Échangeons de l'énergie. Je vous nourris d'amour et vous laissez une trace de votre esprit brillant dans cet espace. Merci d'être vous.

-Q

MENU INFO

Faites-nous part de vos allergies et préférences. Nous ferons de notre mieux, mais une contamination croisée avec des allergènes peut survenir.

POUR LES VÉGANES

Tout peut être remplacé par une option végétane sans supplément de prix. Note * pour les produits non végétaliens.

SANS GLUTEN ? OUI !

Tout a une option sans gluten pour 2.- supplémentaires. Attention, nous ne sommes pas une cuisine sans gluten.



WWW.GIVESAFORK.COM



@GIVESAFORK
@GIVESAFORK.EVENTS